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Uprzejmie informuję, że na LII sesji Rady Miejskiej 9 września 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr 

Górnikiewicz zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosił o informację, kiedy piłkarze ręczni, piłkarze nożni i inne grupy zainteresowane 

wynajmem Areny „Jaskółka” Tarnów będą mogły korzystać z obiektu. 

2) Zapytał o wysokość kwoty, za którą obecnie wynajmowana jest Arena „Jaskółka” 

Tarnów. Mam takie wrażenie, że magistrat też nie dąży do tego, żeby ten obiekt 
odzyskać właśnie dlatego, że kwoty nie są małe i zasilają tutaj miejską kasę.  

3) Poprosił o udzielenie informacji dotyczącej organizacji Igrzysk Europejskich. 
Czy coś w tej sprawie ruszyło? Poinformował, że Radni Miasta Krakowa również 

zastanawiają się, czy Igrzyska odbędą się w planowanym terminie. 

4) W imieniu mieszkańców poprosił o informację, kiedy zostanie naprawione uszkodzone 

ogrodzenie przy Parku Strzeleckim. 
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